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Bespreken brief familie Minkenberg te Neeritter met voorstel voor ander gemeentelijk 

maaibeheer ten faveure van flora en fauna 

 

 

In de raadsvergadering van 3/10jul18 besloot de gemeenteraad op voorspraak van het raadslid 

J. van der Stappen (Progressief Akkoord Leudal) om de brief van de familie Minkenberg uit 

Neeritter d.d. 9mrt18 met een voorstel voor een ander gemeentelijk maaibeheer ten faveure 

van flora en fauna resp. haar rappelbrief daarover van 3jun18, voor bespreking voor te dragen 

in een vergadering van de commissie fysiek.   

 

Conform vast gebruik dienen degenen die een agenderingsverzoek voor een 

commissievergadering indienen dat verzoek te motiveren. 

 

De heer J. van der Stappen heeft bij zijn e-mail van 22jul18 z’n motivering aangereikt. Ze luidt 

als volgt: 

‘Er zijn twee zaken, die spelen en de aandacht vragen: 

1) communicatie door de gemeente. Waarom gaan mensen zaken twee ( of meer ) keer  

    herhalen? De gemeente stuurt geen bevestiging van ontvangst of doet daadwerkelijk iets 

    voor de inwoners, die brieven sturen. 

2) de inhoud: het blijkt dat er goede gemeenten zijn met natuurvriendelijk bermbeheer. 

    Bijvoorbeeld Kinrooi. Maar Leudal zou dat ook kunnen doen. Inmiddels lijkt het klepelen 

    weer de norm geworden zijn in Leudal, waardoor verruiging en afname van (soms zeldzame) 

    soorten optreedt (bijvoorbeeld ook orchideeën. Ik heb dit ook gehoord van het IVN en  

    andere natuurgroepen. 

Ik wil dit aan de orde stellen: wil Leudal natuurvriendelijk bermbeheer? Of wil het goedkoop en 

verruigde bermen? 

 

 

Bijlagen: ja. 


